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Peter Söderström (S) 
Jenny Boquist (S) 
Henrik Axelsson (S) 
Maryna Bialesta Vilhelm (S) 
Jonas Ås (S) 
Maria Rönnehäll (S) 
Stefan Åström (S) 
Eva Svensson (S)  
Gerd Karlsson (S) 
Kenneth Johannesson (S) 
Nils-Gunnar Andersson (S) 
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Lars-Erik Axelsson (S) 
Anna Karlsson Gurnett (S) 
Anna-Maria Nykvist (V) 
Karina Nykvist Raiml (V) 
Ute Attermeyer (MP) 
Alina Koltsova (MP) 
Mona Smedman (C) 
Ulf Jonsson (C) 
Anton Sjöstedt (L) 
Catharina Leverström (KD) 
Patrick Norelius (KD) 
Kristina Bengtsson Nilsson (M) 
Håkan Axelsson (M) 
Irja Nilsson (M) 
Börje Wahlund (M) 
Pia Gullqvist Österberg (M) 
Alexander Molander Broström (M) 
Ing-Marie Albinsson (M) 
Jan Rülcker (M) 
Anders Skogberg (SD)  
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Alexander Arnesson (SD) 
John Olov Vikström (SD) 
Jelena Skogberg (SD) 
Siv Kjellberg Andersson (SD) 
Håkan Persson (SD) § 34 - § 40
Kristina Skogberg (SD) 
Lars-Olof Gävert (ArvP)  
Susanne Engstad (ArvP) § 34 - § 46
Per-Anders Gävert (ArvP § 34 -§ 38
Ann-Sofi Alexandersson (S) ersätter Lisa Levin (S) 
Nils Grahn Wessling (S) ersätter Raghad Alghanem (S) 
Pia Embretsen (S) ersätter Ruba Alghanem (S) 
Patrik Olsson (V) ersätter Zara Hedelin (V) 
Magnus Ståhlberg (M) ersätter Maja Sveder (M) 

Övriga närvarande Hans Karlsson, kommundirektör
                                                      Marcus Wihk, bitr. kommundirektör
                                                      Birgitta Jansson, ekonomichef
                                                      Andreas Solin, HR-chef
                                                      Per-Joel Sewelén, verksamhetschef Lärande och stöd
                                                      Eva Nilsson, verksamhetschef Vård och omsorg
                                                      Erika Martinsson, kommunikationschef
                                                      Svante Karlsson (M), tjänstgörande kommunrevisor § 43
                                                      Sven-Eric von Wachenfeldt (S), tjänstgörande kommunrevisor
                                                      Helén Kensby (C), ej tjänstgörande ersättare
                                                      Therese Sjöqvist (M), ej tjänstgörande ersättare
                                                      Bengt Rönnehäll (S), ej tjänstgörande ersättare
                                                      Johnny Blomquist (M), ej tjänstgörande ersättare
                                                      Mia Nilsson, sekreterare

Justerare Eva Svensson (S) och Kristina Skogberg (SD)
Justeringens plats och tid Digitalt den 3 april 2024
Paragrafer § 34 - § 58

Protokollet signeras digitalt. Elektroniska underskrifter redovisas på 
sista sidan av protokollet samt noteras på respektive sida.
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............................................................................................................................................................... 40
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Paragraf 34 Dnr KS/2024:19

Allmänhetens frågestund

Beslut

Frågorna och svaren läggs till handlingarna.

Sammanfattning

Yngve Johansson ställer en allmänhetens fråga. Han undrar varför är det så svårt att nå ansvariga för 
kommunens olika verksamheter. Det är alltid telefonsvarare och ingen återkoppling vid inläst 
meddelanden. Yngve undrar vad alla vackra ord om transparens och tillgänglighet värda i praktiken. 

Kommunalrådet Peters Söderström (S) tackar för frågan och svarar att det inte låter bra. Kommunen 
har en servicedeklaration och det är den som ska gälla. I den står det bland annat att vi ska vara 
tillgängliga i så stor utsträckning som möjligt, samt att vi ska ringa upp missade samtal. Det är den vi 
ska förhålla oss till. Det står också att vi gärna vill bli bättre och medborgare uppmanas därför att 
framföra klagomål. Så tack för din fråga Yngve säger Peter.

Lars Matthiessen ställer en allmänhetens fråga. Frågan handlar om VA-utbyggnaden i Högvalta. 
Arvika Energi och Miljö AB har i samband med samråd fått frågan från Länsstyrelsen om hela 
grävsträckan i Östra Högvalta. har inventerats för förekomst av Brun Gräsfjäril och övriga fridlysta 
arter. Kommunen svarar att hela sträckan har kontrollerats och att det inte finns Brun gräsfjäril. 
Frågan om övriga fridlysta arter besvaras inte. Bedömningen är att det inte finns några 
fortplantningsområden eller viloplatser och att området inte utgör spridningskorridor. Av 
konsultrapporten från 2021 framgår det dock att enbart cirka 30 % av sträckan har inventerats. Lars 
undrar hur man kan uttala sig om den del av sträckan som inte har inventerats och varför man inte 
svarar på frågan om övriga fridlysta arter.  

Ordförande i Arvika Energi och Miljö AB, Jonas Ås (S) tackar för frågan och svarar att hela området 
som är aktuellt för VA-utbyggnad har inventerats översiktligt, varefter områden med biotoper som 
har sannolik förekomst av aktuella arter har detaljinventerats. Naturvärdesinventeringar sker enligt 
en SIS-standard och där identifieras de områden där det finns behov att inventera. Därefter sker 
fördjupade inventeringar. I området har det identifierats ytor som bedömts eventuellt kan hysa 
livsmiljöer eller arter och dessa har därefter inventerats i fält i samband med en riktad inventering 
mot brun gräsfjäril. När detta är gjort kan myndigheterna bedöma utförande och riktighet i 
inventeringarna. Vid genomförande av arbetena kommer hänsyn att tas till alla arter. För att 
säkerställa att inte oönskad påverkan orsakas kommer miljökonsult att kontinuerligt finnas tillgänglig 
för bedömning och konsultation om försiktighetsmått och skyddsåtgärder.
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Lars Matthiessen ställer en allmänhetens fråga som handlar om VA-utbyggnaden i Högvalta. På 
senaste Kommunfullmäktige gavs svaret att fullmäktige ställer sig bakom kommunens yttrande till 
länsstyrelsen, där det intygas att avloppen i Högvalta utgör en belastning för Kyrkviken. Lars undrar 
hur Kommunfullmäktige kan ställa sig bakom ett yttrande som inte kan styrkas av fakta utan att göra 
något för att korrigera yttrandet till den statliga myndigheten. 

Ledamoten Ulf Jonsson (C) tackar för frågan och svarar att eftersom han inte fått frågan i förväg så 
kan han inte svara idag. Varje avlopp i vår kommun påverkar Kyrkviken, men vad som är betydande 
eller inte kan han inte svara på. Han ber om att få återkomma med ett svar vid ett senare tillfälle. 

Lars Matthiessen ställer en allmänhetens fråga som handlar om VA-områdets omfattning, han undrar 
om kommunen anser att bara för att ett beslut har vunnit laga kraft, så innebär det att inga nya 
beslut kan tas i frågan. 

Kommunalrådet Peter Söderström (S) tackar för frågan och svarar att år 2020 togs ett beslut om VA-
områdets storlek. Inget nytt har inkommit som skulle förändra det underlaget som fanns inför det 
beslutet. 

Lars Matthiessen ställer en allmänhetens fråga. Han säger att föreläggandet från länsstyrelsen, 
gällande VA-området i Högvalta, bygger på Hälso- och miljörisk intygad av Arvika kommun och på att 
det rör sig om en sammanhängande bebyggelse. Lars tar i sin fråga upp tveksamheter i 
faktaunderlaget gällande påvisande av PCP, avloppens hälsorisk, avloppens belastning på Kyrkviken 
och det faktum att Högvalta inte är markerat som sammanhängande bebyggelse i översiktsplanen. 
Lars undrar varför dessa frågetecken inte togs med i begäran om omprövning och varför kommunen 
inte gjort något för att korrigera yttrandet så att den statliga myndigheten får korrekta fakta i sitt 
underlag. 

Kommunalrådet Peter Söderström (S) tackar för frågan och svarar att alla detaljer inte ligger på 
Kommunfullmäktiges bord. Frågan får skickas vidare till förvaltningen för besvarande. Länsstyrelsen 
har konstaterat att det är en sammanhängande bebyggelse. Kommunen har fått ett föreläggande av 
länsstyrelsen och ett föreläggande är inget en kommun bör göra utan vad en kommun ska göra. 

Lars Matthiessen ställer en allmänhetens fråga. Han menar att det är obegripligt att en fråga om rent 
dricksvatten för ett fåtal fastigheter kan resultera i ett så omfattande VA-område. Tvånget innebär 
att majoriteten som har fungerande vatten och avlopp tvingas betala för något som de redan har. 
Han undrar vad som hindrar kommunen från att göra ett omtag inom ramen för föreläggandet, 
korrigera felaktigheter och verkställa åtgärder som står i proportion till de problem som kräver en 
lösning. Slutligen undrar han för vem man driver detta omfattande VA-område. 

Kommunalrådet Peter Söderström (S) tackar för frågan och svarar att kommunen inte har tvingat 
länsstyrelsen till detta. Det inleddes med att en privatperson skrev till länsstyrelsen. Det är 
Kommunfullmäktige som bestämmer verksamhetsområdets storlek och det beslutet togs år 2020. 
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Länsstyrelsen har nu kontaktat oss utifrån det första föreläggandet och hotar om vite och undrar 
varför kommunen inte kommit längre i arbetet. Han säger att han har full förståelse för att boende i 
Högvalta tycker att det är en besvärlig situation, men när anslutningen är vid gatan så har man 
möjlighet att begära att slippa anslutas om det vatten och avlopp man har håller en god kvalitet.
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Paragraf 35 Dnr KS/2024:21

Interpellationsdebatt

Sammanfattning

Ingen interpellationsdebatt hålls. 
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Paragraf 36 Dnr KS/2024:20

Enkla frågor

Beslut

Frågorna och svaren läggs till handlingarna. 

Sammanfattning

Anton Sjöstedt (L) inkommer med en enkel fråga. Han undrar om Arvika kommun har 
trygghetspunkter eller har inlett ett arbete med att skapa trygghetspunkter. Frågan ställs till 
kommunalrådet Peter Söderström (S). 

Peter Söderström (S) tackar för frågan och svarar att ja ett arbete är inlett. Kommunen har en 
arbetsgrupp som arbetar med planering för eventuellt bortfall av elektronisk kommunikation. En del i 
det projektet syftar till att kommuninnevånare ska kunna ges information även om internet och 
telefon inte finns att tillgå. Då kan information fås på ett antal trygghetspunkter. Lämpliga platser och 
lokaler ska tas fram under året. Trygghetspunkterna kommer också att arbetas in i kommunens 
pågående arbete med nödvattenplan. På längre sikt kan statliga krav komma som innebär att 
trygghetspunkter ska innehålla mer än bara information, men på kort sikt så kommer de endast att 
vara informationspunkter. 

Anton Sjöstedt (L) inkommer med en enkel fråga. Han undrar om Arvika kommun drabbas av 
lurendrejare samt har kommunen någon gång blivit lurad och faktiskt betalat för exempelvis den här 
typen av ”reklamutrymme” eller ”kontaktannonser”. Frågan ställs till kommunalrådet Peter 
Söderström (S).

Peter Söderström (S) tackar för frågan och svarar att svaret är ja. Arvika kommun har blivit lurade. 
Under tiden före 2020 så hade ett företag sålt tjänster till kommunen, men fakturor inkom till år 
2022. Sedan dess har inget liknande avtal slutits med kommunen. 

Susanne Engstad (ArvP) ställer en enkel fråga om det nedbrunna huset i hamnen, som stått helt orört 
en längre tid. Enligt artiklar i media finns inga planer på att återställa byggnaden, då 
försäkringsbolaget beslutat att inte ersätta skadan. Arvikapartiet har nyligen kontaktats av en 
kommuninvånare som påstod att kommunen socialtjänst tidigare hyrt lägenheter i huset. Hon undrar 
om det finns det några planer från kommunens sida gällande huset. Fråga ställs till kommunalråd 
Peter Söderström (S).

Peter Söderström (S) tackar för frågan och svarar att kommunen har inlett en dialog och vi tror att vi 
kommer att finna en lösning. Socialtjänsten menar inte att de hyrt någon lägenhet i det huset och vi 
vet inte vart det ryktet kommer ifrån. 
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Lars-Olof Gävert (ArvP) ställer en enkel fråga. Han undrar hur vi säkerställer att vi att vi inte blir 
överdebiterade när vi anlitar konsulter. Frågan ställs till kommunalrådet Peter Söderström (S).

Peter Söderström (S) tackar för frågan och svarar att i kommunens reglemente för kontroll av 
ekonomiska transaktioner framgår det hur fakturor och andra externa utbetalningar ska hanteras, 
Det är attestantens ansvar att utföra kontroll gällande prestation och kvalitet. Att varan eller tjänsten 
levererats samt att transaktionerna i övrigt stämmer överens med avtalade villkor. 
 

Lars-Olof Gävert (ArvP) ställer två enkla frågor, han undrar hur länge en kommuninvånare ska behöva 
vänta innan ett beslut inom LSS verkställs, samt söker kommunen efter fastighet för tillfälligt 
gruppboende hos samtliga hyresvärdar i Arvika kommun. Frågorna ställs till ordföranden i Utskottet 
vård och omsorg Mona Smedman (C).

Mona Smedman (C) tackar för frågan och svarar att det är en angelägen fråga. Att alla invånare i 
kommunen som behöver stöd ska få det är givetvis den yttersta målsättningen. Det vi kan se är att 
det är ett antal personer som står i kö, både till särskilda boenden och till LSS-boenden och vi 
behöver fler platser både inom Särskilt boende och LSS.
Det är ett mål att du som sökande ska få ett boende inom tre månader och det är beklagligt att den 
som har pratat med dig har fått vänta i sex månader. Generellt sett så kan det bero på olika orsaker. 
1. Det finns inga lediga platser nu. 2. Du som sökande har möjligheten att tacka nej för att du inte vill 
bo i det erbjudna boendet. Du behåller då din plats i kön och tiden tickar. I väntan på en plats kan det 
vara aktuellt med andra insatser som kontaktperson eller ledsagare. 
Kommunen söker med ljus och lykta för att hitta bra boendeplatser och verksamheten ser över hur 
det kan skapas fler platser både bland privata fastighetsägare samt inom Arvika fastighetsbolag. 

Lars-Olof Gävert (ArvP) ställer en enkel fråga. För det mesta är beslutsunderlagen kompletta och 
samtlig relevant information för att ta ett korrekt beslut finns tillgängliga. Det kan dock inträffa 
någon enstaka gång att det tillkommer information i efterhand, som inte tidigare funnits tillgänglig 
och som gör att förutsättningarna ändras. Beslutet skulle då varit ett annat. Vad gör vi om det i 
efterhand framkommer att det saknats viktig information till ett ärende där vi redan fattat beslut 
undrar Lars-Olof. Frågan ställs till kommunalråd Peter Söderström (S).

Peter Söderström (S) tackar för frågan och svarar att jag håller med dig om att beslutsunderlagen 
oftast är kompletta och bra. Om det tillkommer information efter att beslutet är fattat så kan det 
vara möjligt att ompröva det, men det gäller bara beslut som kommunen har rådighet över. I andra 
fall gäller våra ärenden sådant som annan myndighet har rådighet över och då behöver den aktuella 
myndigheten ompröva beslutet.  

Catharina Leverström (KD) ställer en enkel fråga. Arvika Kommun har beviljats ett statsbidrag på 
590 000 kronor för att jobba med att motverka hemlöshet enligt Bostad först. Hon undrar hur 
planerna ser ut för användning av detta bidrag och undrar också hur motionen från 
Kristdemokraterna och Liberalerna hanteras i samband med detta. Frågan ställs till ordförande i 
Socialnämnden, Henrik Axelsson (S).
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Henrik Axelsson (S) tackar och svarar att hemlöshet är en viktig fråga. Det bidrag vi har sökt handlar 
om att se vilka förutsättningar och möjligheter vi har för implementering av Bostad först. Det som 
ligger närmast att göra är ett studiebesök i Grums, där de arbetat med metoden en längre tid. Det 
har pågått ett arbete i den riktningen som er motion pekar mot, redan innan ni lämnade in den. 
Motionen ligger nu och väntar på handläggning. 

Alexander Molander Broström (M) ställer en enkel fråga. Han undrar vad som hänt med hans motion 
angående i vilken nämnd eller utskott man ska besluta om tobak och serveringstillstånd. Frågan ställs 
till kommunalrådet Peter Söderström (S) 

Peter Söderström (S) tackar för frågan och svarar att den ligger för utredning hos myndighetsstaben. 

Ing-Marie Albinsson (M) ställer en enkel fråga. Hon undrar hur Vård och omsorg har jobbat för att 
säkerställa vikariebehovet under sommaren 2024. Frågan ställs till ordföranden i Utskottet vård och 
omsorg Mona Smedman (C).

Mona Smedman (C) tackar för frågan och svarar att detta är en fråga som verksamheten arbetat med 
sedan förra sommaren eftersom det var slitsamt redan inför förra sommaren. 
Det rekryteras via annonser och det ses på möjligheten med ungdomar med EPA-traktorer. 
Glädjande nog så är det också fler som hör av sig till verksamheten och ställer frågan om de får 
möjligheten att komma till Arvika kommun och vård och omsorg och jobba i sommar. De vikarier som 
vill jobba minst sex veckor får också en bonus. 
Så sammanfattningsvis så jobbas det intensivt med frågan om semestervikarier och vi ligger något 
bättre till i år än i fjol vid samma tid. 

Irja Nilsson (M) ställer en enkel fråga. För några år sedan kompletterades torget ett verk kallat 
"Händelser vid torget", en betonghand hållande en penna som skulle vara sitt- och klättervänlig. 
Verket består också av sentenser, inlagda stålbokstäver i plattor på marken. Tyvärr är det inte så 
mycket kvar av orden och bokstäverna, då de inte verkar vara vinterhärdiga. Väldigt många bokstäver 
är borta. Hon undrar om det finns någon åtgärdsplan. Frågan ställs till kommunalrådet Peter 
Söderström (S). 

Peter Söderström (S) tackar för frågan och svarar att du har rätt i att de inte är frosttåliga. Vi är 
medvetna om att de påverkas av slitage. I upphandlingsavtalet med konstnären finns formuleringar 
om att verket ska fungera över tid och årets årstider. I garantin från konstnären står det att 
bokstäverna vara synliga i minst tio år. Det pågår en dialog med konstnären om att se över detta. 

Kristina Bengtsson Nilsson (M) ställer en enkel fråga. Hon undrar hur det gått med beslutet att 
Glaskogens stiftelse skulle adjungera annan kompetens, så att styrelsen kunde förstärkas med 
exempelvis en adjungerad ledamot från besöksnäringen. Frågan ställs till Stiftelsen Glaskogens 
ordförande Nils-Gunnar Andersson (S). 
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Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Nils-Gunnar Andersson (S) tackar för frågan och svarar att styrelsen väljs av stiftarkommunerna. De 
kan välja personer med maximal kompetens. Sammansättningen styrs av stiftelsens stadgar. Vi har 
arbetat med en utvecklingsplan och där har vi använt den kompetens som vi fått tag på. Vi har också 
köpt in kompetens trots att vi inte har så mycket pengar. Vi använder alltså kompetens när vi 
behöver det, men ingår inte i styrelsen. Att adjungera en fast kompetens till styrelsen ligger utanför 
stadgarna att göra. 

Kristina Bengtsson Nilsson (M) ställer en enkel fråga. I en motion från Moderaterna som lämnades in 
i november 2022 om dygnet-runt-öppet på Mossebergs avfallsanläggning så står det följande i att-
satsen: kommunen skapar förutsättningar för dygnet-runt-tillgång för Arvika kommuns medborgare 
till avfallsanläggningen på Mosseberg. Hon undrar när kan vi förvänta oss svar på motionen. Frågan 
ställs till ordförande i Arvika Energi och Miljö Jonas Ås (S).

Jonas Ås (S) tackar för frågan och svarar att styrelsen Arvika Energi och Miljö gett ett uppdrag till VD 
om att utreda frågan. Motioner behandlas inte i bolagsstyrelsen. Motionen är dock under behandling 
och kommer snart att tas upp på Kommunfullmäktige. 
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Paragraf 37 Dnr KS/2023:467

Motion om byggnadsanknuten konstnärlig gestaltning (L)

Beslut

Kommunfullmäktige beslutar att Arvika kommun ska fastställa en ekonomisk princip för lägsta 
investering i konstnärlig gestaltning vid ny- om och tillbyggnation av fastigheter, infrastruktur och 
offentliga miljöer.

Kommunfullmäktige beslutar att uppdra åt kommunledningsstaben att utforma ett för koncernen 
gemensamt arbetssätt för att handla upp och genomföra gestaltningsprojekt med tilldelade 
investeringsmedel.

Motionen är bifallen.

Reservation

Arvikapartiet ledamöter Lars-Olov Gävert, Per-Anders Gävert och Susanne Engstad och 
Sverigedemokraternas ledamöter Anders Skogberg, Jelena Skogberg, Alexander Arnesson, John-Olov 
Vikström, Siv Kjellberg Andersson, Håkan Persson och Kristina Skogberg reserverar sig mot beslutet 
till förmån för förslaget om att avslå motionen. 

Sammanfattning

Anton Sjöstedt har inkommit med en motion som föreslår att Arvika kommun ska fastställa en 
ekonomisk princip för lägsta investering i byggnadsanknuten konstnärlig gestaltning vid ny-, om- och 
tillbyggnation av fastigheter, infrastruktur och offentliga miljöer.

Beslutsunderlag

Kommunstyrelsens protokoll den 12 mars 2024, § 39
Kommunledningsutskottets protokoll den 20 februari 2024, § 15
Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 8 februari 2024
Kommunfullmäktiges protokoll den 29 maj 2023, § 107
Anton Sjöstedts (L) motion den 22 maj 2023

Yrkande

Anton Sjöstedt (L) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut
Alexander Arnesson (SD) yrkar att motionen avslås
Lars-Olof Gävert (ArvP) yrkar att motionen avslås
Kristina Skogberg (SD) yrkar att motionen avslås
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Ute Attermeyer (MP) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut 
Alina Koltsova (MP) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut
Henrik Samuelsson (M) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut 
Nils-Gunnar Andersson (S) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut
Kenneth Johannesson (S) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut
Ulf Jonsson (C) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut
Peter Söderström (S) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut
Susanne Engstad (ArvP) yrkar att motionen ska avslås
Anna-Maria Nykvist (V) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut
Per-Anders Gävert (ArvP) yrkar att motionen ska avslås
Anders Skogberg (SD) yrkar att motionen avslås
Mona Smedman (C) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut

Propositionsordning

Det finns två förslag till beslut, det ena är bifall till Kommunstyrelsens förslag och det andra är 
förslaget om att motionen ska avslås. 

Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att Kommunfullmäktige bifaller 
Kommunstyrelsens förslag till beslut. 

Votering begärs
Kommunfullmäktige godkänner att den genomförs med handuppräckning

Ordföranden finner att Kommunfullmäktige bifaller Kommunstyrelsens förslag till beslut.

Bedömning

Kommunledningsstabens bedömning är att motionen är genomförbar och skulle bidra till en god 
gestaltad livsmiljö för Arvikaborna. Vidare bedömer kommunledningsstaben baserat på hur andra 
kommuner och regioner arbetar att en procent är en rimlig nivå och att det finns goda exempel på 
arbetssätt som skulle gå att implementera i Arvika. 

Ekonomiska konsekvenser 

Investeringsbudgeten utökas med en procent. 

Bedömning om barns rättigheter 

En god gestaltad livsmiljö är positivt för barn att växa upp i och omges av. Det finns också goda 
förutsättningar att involvera barn i framtagandet av gestaltningsprojekt, så att barn är delaktiga i 
utvecklingen och utformningen av staden.
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Beslutet skickas till

Motionären
Kultur- och fritidschef
Samhällsbyggnadschef
Bitr. kommundirektör
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Paragraf 38 Dnr KS/2023:326

Motion om att ändra taxan för att ta del av allmänna handlingar i 
digitalt format (ArvP)

Beslut

Kommunfullmäktige beslutar att revidera taxa för kopiering av allmän handling i enlighet med 
upprättat förslag.

Motionens första att-sats är bifallen och motionens andra att-sats anses därmed besvarad.

Sammanfattning

Arvikapartiet genom Lars-Olof Gävert föreslår i en motion att taxan för att ta del av allmänna 
handlingar i digitalt format ändras så att den motsvarar kostnaden för den faktiska hanteringen samt 
att det, om tidsåtgången för hanteringen av digitala allmänna handlingar understiger 15 minuter, ska 
vara gratis oavsett antal sidor.

Kommunfullmäktige beslutade den 25 september 2023, § 165 att återremittera ärendet, genom 
minoritetsåterremiss, med yrkandet att grunderna för avgifterna behöver klarläggas.

Beslutsunderlag

Kommunstyrelsens protokoll den 12 mars 2024, § 40
Kommunledningsutskottets protokoll den 20 februari 2024, § 16
Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 8 februari 2024
Kommunfullmäktiges protokoll den 25 september 2023, § 165
Lars-Olof Gäverts (ArvP) motion den 23 mars 2023

Yrkande

Lars-Olof Gävert (ArvP) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut
Alina Koltsova (MP) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut
Anders Skogberg (SD) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut
Peter Söderström (S) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut
Kristina Bengtsson Nilsson (M) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut

Bedömning

Kommunledningsstaben har utrett motionärens förslag samt fört en dialog med förvaltningens 
verksamheter i ärendet.
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Allmänna handlingars offentlighet regleras i 2 kap. Tryckfrihetsförordningen (TF). Beslut om en 
handling ska lämnas ut fattas av den myndighet som förvarar handlingen (6 kap. 2 § Offentlighets- 
och sekretesslagen). En allmän handling ska tillhandahållas utan avgift, men för att få en avskrift eller 
kopia av handlingen kan myndigheten ta ut en fastställd avgift. Begäran om att få en avskrift eller 
kopia av allmän handling ska behandlas skyndsamt (2 kap 16 § TF).

Myndigheter har en viss skyldighet att hjälpa allmänheten att leta reda på handlingar även om de 
inte kan precisera sin begäran till en bestämd handling. Myndigheten får dock begränsa 
efterforskningen till vad som är rimligt utifrån omfattning och disposition av material som måste gås 
igenom. Myndigheten får inte räkna med den tid som det tar att leta fram, eventuellt sekretesspröva 
och slutligen återställa originalhandlingar efter att kopieringen är gjord.

För statliga myndigheter gäller de avgifter för kopiering som anges i Avgiftsförordningen (1992:191). 
För att kommuner ska kunna ta ut en avgift måste avgiften vara fastställd av kommunfullmäktige.  
Avgifterna ska beräknas med utgångspunkt från den kommunala självkostnadsprincipen.

Kommunfullmäktige fastställde taxa för kopiering av allmän handling den 27 juni 2005, §110. Taxan 
reviderades av kommunfullmäktige den 26 november 2020, § 199.

Kommunledningsstaben bedömer, baserat på den utredning som gjorts och på de interna dialoger 
med verksamheten som förts, att en förändring av taxan för kopiering av allmän handling, i den del 
som avser elektronisk handling, bör ske enligt nedan:

De delar i nuvarande taxa som avser utlämnande av elektronisk handling stryks och ersätts med 
följande:

Utlämnande av elektroniska handlingar
För utlämnande av allmänna handlingar som redan finns lagrade i elektronisk form ska ingen avgift 
tas ut. Ingen kostnad utgår för att få en digital handling i digital fil skickad till e-post. Kommunen är 
inte skyldig att omvandla handlingar i pappersform till digital form. Kommunen är heller inte skyldig 
att lämna ut upptagning i annan form är genom utskrift (2 kap. 13 § TF).

Kostnad för utlämnande av elektroniska handlingar
Format Kostnad inklusive moms (kr)
Digital fil till e-post 0 (Ingen kostnad)

Skapande av elektroniska handlingar (scanning)
För att skapa elektroniska handlingar använder sig kommunen av skanning. Kommunen är dock inte 
skyldig att lämna ut tryckta handlingar i elektroniskt format. Om en person vill ha en tryckt allmän 
handling i elektroniskt format och utlämningsstället har möjlighet att skapa detta tillämpas avgifterna 
i tabellen nedan.

Kostnad för skanning av handlingar
Format/antal sidor Kostnad inklusive moms (kr)
A4 och A3 sida 1–9 0 (Ingen kostnad)
10 sidor 50
Överstigande 10 sidor, kr/sida 2
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Kommunledningsstaben bedömer att den föreslagna förändringen dels möter motionärens önskemål 
om förändring, den tar hänsyn till verksamheternas förutsättningar och är i enlighet med rådande 
lagstiftning.

Beslutet skickas till

Motionären
Bitr. kommundirektör
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Paragraf 39 Dnr KS/2023:690

Motion om årlig inhämtning av utdrag ur belastnings- och 
misstankeregistret (SD)

Beslut

Kommunfullmäktige beslutar att återremittera ärendet. 

Sammanfattning

Håkan Persson (SD) och Alexander Arnesson (SD) inkommer med en motion med förslag om att 
Lärande och stöd ska ges i uppdrag att utreda tillvägagångssätt/rutiner för inhämtning av utdrag ur 
belastnings- och misstankeregistret, inför varje nytt läsår från all personal i skolmiljö. Personal skall 
individuellt begära utdrag från Polismyndigheten. 

Beslutsunderlag

Kommunstyrelsens protokoll den 12 mars 2024, § 41
Utskottet Lärande och stöds protokoll den 21 februari 2024, § 18
Lärande och stöds tjänsteskrivelse den 13 februari 2024
Utskottet Lärande och stöds protokoll den 10 januari 2024, § 3
Kommunfullmäktiges protokoll den 25 september 2023, § 176
Sverigedemokraternas motion den 11 september 2023  
Utdrag prop. 1999/2000:123 och prop. 2012/13:194
Beslut JO Dnr 7143–2020 Allvarlig kritik mot kommunstyrelsen i Södertälje kommun om ingrepp i den 
personliga integriteten

Yrkande

Henrik Samuelsson (M) yrkar att motionen återremitteras med följande motivering: För att: 1. att 
begära yttrande av integritetsskyddsmyndigheten 2. att klargöra hur yttrandet från JO om 
situationen i Södertälje har relevans för ställningstagandet avseende denna motion 3. att redogöra 
för i vilka lagrum stöd finns för att det skulle strida mot lagen att efterfråga utdrag ur 
belastningsregistret för personal som arbetar med, eller i sin yrkesroll kommer i kontakt med barn.
Alexander Arnesson (SD) yrkar bifall till Henrik Samuelssons (M) yrkande 
Håkan Persson (SD) yrkar bifall till Henrik Samuelssons (M) yrkande
Alexander Molander Broström (M) yrkar bifall till Henrik Samuelssons (M) yrkande 
Håkan Axelsson (M) yrkar bifall till Henrik Samuelssons (M) yrkande
Henrik Axelsson (S) yrkar att ärendet ska återremitteras 
Lars-Olof Gävert (ArvP) yrkar att ärendet ska återremitteras
Ulf Jonsson (C) yrkar att ärendet ska återremitteras
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Propositionsordning

Det finns två förslag till beslut, det ena är bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut och det andra 
är förslaget om att motionen ska återremitteras. 

Ordföranden frågar om fullmäktige anser att frågan ska avgöras idag och finner att 
Kommunfullmäktige beslutar att återremittera ärendet. 

Bedömning

I samband med nyanställningar i skolverksamheten samt när någon övergår från annan verksamhet 
till skolverksamhet begärs registerutdrag. För vikarier, oftast anslutna till Bemanningscentralen, 
begärs registerutdrag en gång per år. 

En arbetsgivare har inte rätt att utifrån skollagen eller lagen om registerkontroll av personer som ska 
arbeta med barn kräva att personer som redan anställts, anlitats eller tagits emot i verksamheten ska 
visa upp ett nytt registerutdrag vid ett senare tillfälle.

Källor: 2 kapitlet 31 § skollagen och 1 och 3 §§ lag (2013:852) om registerkontroll av personer som 
ska arbeta med barn samt proposition 1999/2000:123.

Av hänsyn främst till den personliga integriteten har lagstiftaren valt att inte låta
personer som redan är anställda omfattas av det krav på registerkontroll som
gäller vid till exempel arbete i skola och i övrigt vid arbete som innebär direkt och
regelbunden kontakt med barn (se prop. 1999/2000:123 och prop. 2012/13:194). 
 
Arvika kommun har haft kontakt med SKR, där SKR menar att en lagändring krävs innan kommunen 
har rätt att begära utdrag ur belastningsregistret av redan tillsvidareanställd personal.

I beslut från JO, Dnr 7143–2020, riktas allvarlig kritik mot Södertälje kommun för att man i strid mot 
skyddet för den personliga integriteten och privatlivet ha kontrollerat om kommunanställda gjort sig 
skyldiga till brott. 

En sammanfattande bedömning från verksamheten är att en årlig registerkontroll skulle innebära att 
kommunen inte följer gällande lagstiftning, samt att åtgärden inte skulle tillföra någon nämnvärd 
extra säkerhet, men däremot en omfattande byråkrati och administration.

Ekonomiska konsekvenser 

Medför inga ekonomiska konsekvenser.

Bedömning om barns rättigheter 

Barns rättigheter tillgodoses utifrån nu gällande lagstiftning.
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Beslutet skickas till

Verksamhetschefen
Motionären
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Paragraf 40 Dnr KS/2022:868

Motion om konkurrensutsättning av särskilt boende med nya 
att-satser

Beslut

Kommunfullmäktige beslutar att avslå motionen.

Reservation

Moderaterna Kristina Bengtsson Nilsson, Henrik Samuelsson, Håkan Axelsson, Irja Nilsson, Magnus 
Ståhlberg, Börje Wahlund, Pia Gullqvist Österberg, Alexander Molander Broström, Ing-Marie 
Albinsson, Jan Rülcker, Kristdemokraterna Catharina Leverström och Patrick Norelius, Liberalen 
Anton Sjöstedt och Arvikapartiets ledamöter Lars-Olof Gävert och Susanne Engstad reserverar sig 
mot beslutet till förmån för förslaget om bifall till motionen. 

Sammanfattning

Kristina Bengtsson Nilsson (M) och Henrik Samuelsson (M) har inkommit med en motion där man 
yrkar att Arvika kommun beslutar att konkurrensutsätta byggandet och drift vid nybyggnation av 
särskilt boende. Dessutom yrkar man att anbudsunderlaget ska fokusera på kvalitet, uppföljning och 
insyn där relevanta delar av Arvikas olika policydokument utgör lägsta nivå samt att 
anbudsunderlaget ska innehålla en tydlig text om att kommunen kan säga upp avtalet under 
avtalstiden om inte vissa kriterier uppfylls. 

Kommunfullmäktige remitterade motionen den 26 juni, KF § 132 till Kommunstyrelsen för beredning. 

I motionen beskrivs behovet av framtida platser inom särskilt boende samt att kommunstyrelsen har 
antagit ett dokument gällande modern boendestandard, arbetsmiljö och utformning av särskilda 
boenden. Flera av kommunens nuvarande särskilda boenden uppfyller inte dessa krav.

Motionärerna tar också upp att trenden i riket är att allt fler kommuner konkurrensutsätter 
byggnation och drift. Konkurrens bidrar till nytänkande och utveckling. Man menar att det också kan 
öka möjligheten att klara uppdraget att erbjuda medborgarna en modern och god äldreomsorg. 
Valfriheten ökar för både omsorgstagare och personal. Genom att låta en extern aktör stå för drift 
och förvaltning behöver kommunen inte utvidga sitt fastighetsbestånd.

Beslutsunderlag

Kommunstyrelsens protokoll den 12 mars 2024, § 42
Utskottet Vård och omsorgs protokoll den 23 februari 2024, § 14
Vård och omsorgs tjänsteskrivelse den 15 februari 2024
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Moderaternas (M) motion den 26 juni 2023
Kommunfullmäktiges protokoll den 26 juni 2023, § 132

Yrkande

Kristina Bengtsson Nilsson (M) yrkar bifall till motionen
Catharina Leverström (KD) yrkar bifall till motionen
Lars-Olof Gävert (AP) yrkar bifall till motionen
Håkan Axelsson (M) yrkar bifall till motionen
Anton Sjöstedt (L) yrkar bifall till motionen
Håkan Persson (SD) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut
Peter Söderström (S) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut
Kenneth Johannesson (S) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut
Henrik Samuelsson (M) yrkar bifall till motionen
Ute Attermeyer (MP) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut
Margareta von Wachenfeldt (S) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut
Susanne Engstad (ArvP) yrkar bifall till motionen
Nils-Gunnar Andersson (S) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut
Maria Rönnehäll (S) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut
Börje Wahlund (M) yrkar bifall till motionen
Ing-Marie Albinsson (M) yrkar bifall till motionen

Propositionsordning

Det finns två förslag till beslut, det ena är bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut och det andra 
är bifall till motionen. 

Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att Kommunfullmäktige bifaller 
Kommunstyrelsens förslag till beslut. 

Votering begärs
Kommunfullmäktige godkänner följande beslutsgång:
Ja-röst för bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut
Nej-röst för bifall till motionen

Omröstningsresultat
Med 33 Ja-röster och 15 Nej-röster beslutar Kommunfullmäktige att bifalla Kommunstyrelsens 
förslag till beslut. 

Beslutet skickas till

Motionärerna
Verksamhetschef vård och omsorg
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Paragraf 41 Dnr KS/2023:572

Motion om matsvinn (SD)

Beslut

Kommunfullmäktige beslutar att bifalla motionen.

Sammanfattning

Kristina Skogberg (SD) har inkommit med en motion om att kommunen ska se över möjligheten att 
skänka överbliven mat från samtliga kommunala kök, till behövande och/eller intresseorganisationer 
och därigenom minska matsvinnet.

Kommunfullmäktige remitterade motionen den 26 juni 2023, KF § 134 till Kommunstyrelsen för 
beredning.

Enligt den så kallade likställighetsprincipen i 2 kap. 3 § kommunallagen, ska kommuner och regioner 
behandla sina medlemmar lika, om det inte finns sakliga skäl för något annat. Bestämmelsen innebär 
att särbehandling av vissa kommunmedlemmar eller grupper av kommunmedlemmar är endast 
tillåten på objektiva grunder.

Livsmedelsverket skriver att alla verksamheter och aktörer ska arbeta förebyggande för att minska 
matsvinnet och det framkommer också att man kan skänka bort mat när matsvinn uppstår. Detta så 
länge som det inte innebär att man stör marknaden ur ett konkurrensperspektiv. 

Verksamheten bedömer att det utifrån ett miljöperspektiv är viktigt att minska matsvinnet. Ansvariga 
för kostverksamheten kan utreda om det finns förutsättningarna för att skänka överbliven mat från 
tillagningsköken till intresseorganisationer och därigenom minska matsvinnet. Detta förutsatt att det 
finns ett politiskt stöd för uppdraget

Beslutsunderlag

Kommunstyrelsens protokoll den 12 mars 2024, § 42
Utskottet Vård och omsorgs protokoll den 23 februari 2024, § 15
Vård och omsorgs tjänsteskrivelse den 13 februari 2024
Sverigedemokraternas (SD) motion den 23 juni 2023 
Kommunfullmäktiges protokoll den 26 juni 2023, § 134

Yrkande

Kristina Skogberg (SD) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut
Jelena Skogberg (SD) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 24 (42)
Sammanträdesdatum
2024-03-25

Kommunfullmäktige

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Peter Söderström (S) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut
Ute Attermeyer (MP) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut
Lars-Olof Gävert (ArvP) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut
Mona Smedman (C) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut
Anton Sjöstedt (L) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut
Kristina Bengtsson Nilsson (M) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut
Catharina Leverström (KD) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut
Stefan Åström (S) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut
Anders Skogberg (SD) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut
Alina Koltsova (MP) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut
Jina Beri (C) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut

Beslutet skickas till

Motionären
Verksamhetschef vård och omsorg
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 25 (42)
Sammanträdesdatum
2024-03-25

Kommunfullmäktige

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Paragraf 42 Dnr KS/2023:896

Medborgarförslag om digital anslagstavla för evenemangsinfo

Beslut

Arvika kommun tackar för förslagsställarens engagemang och de synpunkter som lämnats i 
medborgarförslaget. 

Kommunfullmäktige ser positivt på förslaget och överlämnar ärendet till budgetberedningen för 
vidare hantering i samband med framtagande av strategisk plan 2025–2027.

Sammanfattning

Matts Årling har inkommit med ett medborgarförslag om digital anslagstavla för 
evenemangsinformation. Kommunledningsstaben bedömer att idén är god och genomförbar och 
föreslår ett investeringsanslag och fortsatt utredning av placering.

Beslutsunderlag

Kommunstyrelsens protokoll den 12 mars 2024, § 44
Kommunledningsutskottets protokoll den 20 februari 2024, § 17
Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 8 februari 2024
Kommunfullmäktiges protokoll den 27 november 2023, § 232 
Matts Årlings medborgarförslag den 19 november 2024

Bedömning

Kommunledningsstabens bedömning är att det är en god och genomförbar idé med digitala 
informationstavlor vid infarterna till kommunen, förutsatt att kostnaden för investering kan 
prioriteras i kommunens budget. Det skulle ge bättre möjligheter att marknadsföra evenemang och 
pigga upp intrycket av Arvika vid infarterna till kommunen. Vidare bedöms själva arbetet med 
informationen kunna hanteras inom ramen för kommunledningsstabens verksamhet. 

Ekonomiska konsekvenser 

Fyra digitala informationstavlor beräknas kosta totalt 3 400 tkr.  

Bedömning om barns rättigheter 

Barns rättigheter påverkas inte av beslutet.
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 26 (42)
Sammanträdesdatum
2024-03-25

Kommunfullmäktige

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Beslutet skickas till

Samhällsbyggnadschef
Kommunikationschef
Turistchef
Bitr. kommundirektör
Matts Årling
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 27 (42)
Sammanträdesdatum
2024-03-25

Kommunfullmäktige

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Paragraf 43 Dnr 

Föredragning kommunrevisionen om planprocessen

Beslut

Kommunfullmäktige tar del av informationen. 

Sammanfattning

Kommunrevisionen informerar om revisionens granskning av planprocessen.

Beslutsunderlag

Svante Karlssons muntliga föredragning den 25 mars 2024
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 28 (42)
Sammanträdesdatum
2024-03-25

Kommunfullmäktige

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Paragraf 44 Dnr KS/2024:213

Avsägelse av uppdrag som 1:e vice ordförande i 
Socialnämnden och Utskottet Lärande och stöd, samt ersättare 
i Kommunstyrelsen, Civilförsvarsnämnden, 
Arbetslöshetsnämnden och Trafiknämnden Anna-Maria Nykvist 
(V)

Beslut

Kommunfullmäktige godkänner Anna-Maria Nykvists (V) avsägelse av uppdrag som 1:e vice 
ordförande i Socialnämnden och Utskottet Lärande och stöd, samt ersättare i Kommunstyrelsen, 
Civilförsvarsnämnden, Arbetslöshetsnämnden och Trafiknämnden.

Kommunfullmäktige beslutar att utse Linda Hansen Grundel (V) till ny 1:e vice ordförande i 
Socialnämnden och Patrik Olsson (V) till ny ersättare i Kommunstyrelsen, Civilförsvarsnämnden, 
Arbetslöshetsnämnden och Trafiknämnden. 

Kommunstyrelsen uppdras att utse ny 1:e vice ordförande i Utskottet lärande och stöd. 

Sammanfattning

Anna-Maria Nykvist (V) inkommer med en avsägelse av uppdrag som 1:e vice ordförande i 
Socialnämnden och Utskottet Lärande och stöd, samt ersättare i Kommunstyrelsen, 
Civilförsvarsnämnden, Arbetslöshetsnämnden och Trafiknämnden.

Anna-Maria byter parti från Vänsterpartiet till Socialdemokraterna. Hon behåller sin plats i 
Kommunfullmäktige, men har där ingen partitillhörighet längre. 

Beslutsunderlag

Anna-Maria Nykvists (V) avsägelse av uppdrag den 4 mars 2024

Beslutet skickas till

De valda
Kanslifunktionen
IT-funktionen
Personalstaben 
Kommunstyrelsen
Länsstyrelsen
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 29 (42)
Sammanträdesdatum
2024-03-25

Kommunfullmäktige

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Paragraf 45 Dnr KS/2024:249

Avsägelse av uppdrag som ledamot i Valnämnden, Kristoffer 
Svensson (S)

Beslut

Kommunfullmäktige godkänner Kristoffer Svenssons avsägelse och beslutar att utse Annika Karlsson 
(S) till ny ledamot i Valnämnden. 

Sammanfattning

Kristoffer Svensson (S) inkommer med en avsägelse av uppdrag som ledamot i Valnämnden. 

Valberedningens förslag på ny ledamot är Annika Karlsson (S). 

Beslutet skickas till

Kanslifunktionen
IT-funktionen
Personalstaben 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 30 (42)
Sammanträdesdatum
2024-03-25

Kommunfullmäktige

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Paragraf 46 Dnr KS/2024:218

Motion om införande av en strålande skola, Anders Skogberg 
(SD), remiss

Beslut

Motionen remitteras till Kommunstyrelsen för beredning. 

Sammanfattning

Anders Skogberg (SD) inkommer med en motion om att Arvika kommuns utskott lärande och stöd 
undersöker möjligheten att införa en strålande skola ”a brilliant school” från förskolan till och med 
årskurs 9.

Beslutsunderlag

Anders Skogbergs (SD) motion den 5 mars 2024 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 31 (42)
Sammanträdesdatum
2024-03-25

Kommunfullmäktige

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Paragraf 47 Dnr KS/2024:219

Motion om ökad trafiksäkerhet i Arvika, Anders Skogberg (SD), 
remiss

Beslut

Motionen remitteras till Kommunstyrelsen för beredning. 

Sammanfattning

Anders Skogberg (SD) inkommer med en motion om att Arvika kommun ska undersöka möjligheten 
att flytta övergångstället på Västra Kyrkogatan cirka 15 till 20 meter från korset upp på gatan och att 
arbetet vid behov inarbetas i budgeten, samt att ljusförhållandena vid de två övriga 
övergångsställena kontrolleras och vid behov förbättras. 

Beslutsunderlag

Anders Skogbergs motion den 5 mars 2024
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 32 (42)
Sammanträdesdatum
2024-03-25

Kommunfullmäktige

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Paragraf 48 Dnr KS/2024:206

Medborgarförslag om parkbänkar vid gång/cykelbanan ut till 
Västra Sund, remiss

Beslut

Medborgarförslaget remitteras till Kommunstyrelsen för beredning. 

Sammanfattning

Ulf Groth inkommer med ett medborgarförslag om att sätta upp parkbänkar vid gång/cykelbanan ut 
till Västra Sund. 

Beslutsunderlag

Ulf Groths medborgarförslag den 28 februari 2024
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 33 (42)
Sammanträdesdatum
2024-03-25

Kommunfullmäktige

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Paragraf 49 Dnr KS/2024:246

Länsstyrelsen i Värmlands län, dnr 2279-2024 - Beslut - Ny 
ledamot och ersättare för ledamot i Kommunfullmäktige

Beslut

Kommunfullmäktige tar del av informationen. 

Sammanfattning

Länsstyrelsen i Värmland län har beslutat att utse ny ledamot och ersättare för ledamot i 
kommunfullmäktige från och med den 13 mars 2024 till och med den 14 oktober 2026. Ny ledamot 
är Per-Ander Gävert och ny ersättare är Hans Carlsson. 

Beslutsunderlag

Länsstyrelsens beslut den 13 mars 2024
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 34 (42)
Sammanträdesdatum
2024-03-25

Kommunfullmäktige

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Paragraf 50 Dnr KS/2019:450

Information till Kommunfullmäktige

Beslut

Kommunfullmäktige tar del av informationen. 

Sammanfattning

Information lämnas till Kommunfullmäktige i följande ärende:
Arkitekturstrategi - Strategier för gestaltad livsmiljö, KS/2019:450
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 35 (42)
Sammanträdesdatum
2024-03-25

Kommunfullmäktige

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Paragraf 51 Dnr KS/2024:264

Avsägelse av uppdrag som ledamot i Utskottet vård och omsorg 
och ersättare i Kommunfullmäktige, Kommunstyrelsen, 
Civilförsvarsnämnden, Arbetslöshetsnämnden och 
Trafiknämnden, Sven Kindberg (SD)

Beslut

Kommunfullmäktige beslutar att uppdra Valberedningen att inkomma med förslag på ny ersättare i 
Kommunstyrelsen, Civilförsvarsnämnden, Arbetslöshetsnämnden och Trafiknämnden.

Kommunstyrelsen uppdras att utse ny ledamot i Utskottet vård och omsorg. 

Länsstyrelsen tillskrivs med begäran om ny sammanräkning för Sverigedemokraterna. 

Sammanfattning

Sven Kindberg (SD) inkommer med en avsägelse av uppdrag som ledamot i Utskottet vård och 
omsorg och ersättare i Kommunfullmäktige, Kommunstyrelsen, Civilförsvarsnämnden, 
Arbetslöshetsnämnden och Trafiknämnden.

Beslutsunderlag

Sven Kindbergs avsägelse av uppdrag den 15 mars

Beslutet skickas till

Kanslifunktionen
IT-funktionen
Personalstaben 
Kommunstyrelsen
Länsstyrelsen
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 36 (42)
Sammanträdesdatum
2024-03-25

Kommunfullmäktige

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Paragraf 52 Dnr KS/2024:271

Motion för fler hållbara transporter, Ute Attermeyer (MP), remiss

Beslut

Motionen remitteras till Kommunstyrelsen för beredning. 

Sammanfattning

Ute Attermeyer (MP) inkommer med en motion om att 1. Arvika kommun utreder lämpliga 
styrmedel för att fler anställda ska välja hållbara färdsätt till och från jobbet 2. Att kommunen 
utreder om policyn för tjänsteresor behöver förtydligas 3. Att kommunen utreder om och hur man 
kan stötta andra näringslivsaktörer och arbetsgivare till liknande steg.

Beslutsunderlag

Ute Attermeyers (MP) motion den 22 mars 2024
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 37 (42)
Sammanträdesdatum
2024-03-25

Kommunfullmäktige

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Paragraf 53 Dnr KS/2024:272

Motion om skogsbruk som ökar ekologiska och sociala värden, 
Ute Attermeyer (MP), remiss

Beslut

Motionen remitteras till Kommunstyrelsen för beredning.

Sammanfattning

Ute Attermeyer (MP) inkommer med en motion om 1. Att avkastningskravet på Arvika kommuns 
skogsbruk ses över 2. Att kommunens skogsbruk bedrivs med tydligt syfte att höja dess ekologiska 
värden 3. Att utreda hur man förbättrar kunskapen bland invånarna om skogen som ett ekosystem

Beslutsunderlag

Ute Attermeyers (MP) motion den 22 mars 2024
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 38 (42)
Sammanträdesdatum
2024-03-25

Kommunfullmäktige

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Paragraf 54 Dnr KS/2024:273

Motion om att anta en policy för att undvika osund kommunal 
konkurrens, Lars-Olof Gävert (ArvP), remiss

Beslut

Motionen remitteras till Kommunstyrelsen för beredning. 

Sammanfattning

Lars-Olof Gävert (ArvP) inkommer med en motion om att Arvika kommun ska anta en policy för vilka 
verksamheter de ska bedriva och hur detta ska ske utan risk för osund konkurrens gentemot 
näringslivet i kommunen, samt att kommunstyrelsen uppdras att genomföra en utredning om osund 
konkurrens föreligger mellan Arvika kommun och delar av näringslivet.

Beslutsunderlag

Lars-Olof Gäverts (ArvP) motion den 22 mars 2024
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 39 (42)
Sammanträdesdatum
2024-03-25

Kommunfullmäktige

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Paragraf 55 Dnr KS/2024:277

Motion om syskonförtur i barnomsorgen, Jelena Skogberg och 
Anders Skogberg (SD), remiss

Beslut

Motionen remitteras till Kommunstyrelsen för beredning. 

Sammanfattning

Jelena Skogberg och Anders Skogberg (SD) inkommer med en motion om att syskonförtur 
snarast möjligt införs i förskoleverksamhetens kösystem för de familjer som så önskar, samt 
att föräldrar får information i god tid om hur syskonförtur fungerar.

Beslutsunderlag

Jelena Skogberg och Anders Skogbergs (SD) motion den 25 mars 2024
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 40 (42)
Sammanträdesdatum
2024-03-25

Kommunfullmäktige

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Paragraf 56 Dnr KS/2024:278

Motion om planeringsdagar inom barnomsorgen, Jelena 
Skogberg och Anders Skogberg (SD), remiss

Beslut

Motionen remitteras till Kommunstyrelsen för beredning. 

Sammanfattning

Jelena Skogberg och Anders Skogberg (SD) inkommer med en motion om att planeringsdagar och 
studiedagar på alla kommunala förskolor läggs på samma datum.

Beslutsunderlag

Jelena Skogberg och Anders Skogbergs (SD) motion den 25 mars 2024
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 41 (42)
Sammanträdesdatum
2024-03-25

Kommunfullmäktige

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Paragraf 57 Dnr KS/2024:279

Motion om tider för barnomsorgen, Jelena Skogberg och 
Anders Skogberg (SD), remiss

Beslut

Motionen remitteras till Kommunstyrelsen för beredning.

Sammanfattning

Jelena Skogberg och Anders Skogberg (SD) inkommer med en motion om att kommunen utreder 
behovet av kvälls- och nattomsorg, lämpligt med ruta i ansökningsblanketten, och enkät för befintliga 
placeringar, samt att om det konstateras att ett behov finns anordnar kommunen kvälls- och 
nattomsorg.

Beslutsunderlag

Jelena Skogberg och Anders Skogbergs (SD) motion den 25 mars 2024
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 42 (42)
Sammanträdesdatum
2024-03-25

Kommunfullmäktige

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Paragraf 58 Dnr KS/2024:291

Motion om slumpvisa drogtester av Arvika kommuns anställda, 
Ulf Jonsson och Mona Smedman (C)

Beslut

Motionen remitteras till Kommunstyrelsen för beredning. 

Sammanfattning

Ulf Jonsson och Mona Smedman (C) inkommer med en motion om att Arvika Kommun utreder hur 
ett införande av slumpvisa drogtester av all personal kan införas, samt att om så är möjligt, att det 
tas fram en fungerande rehabiliteringsmetod.

Beslutsunderlag

Ulf Jonsson och Mona Smedmans (C) motion den 25 mars 2024
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